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In de commissie Ruimte van 7 december 2021 stelde de heer J. Jumelet drie rondvragen. Op verzoek van de 

leden van de Commissie Ruimte beantwoordt de portefeuillehouder Simon Fortuyn de rondvragen 

schriftelijk met deze brief. 

 

Vraag 1 over de N209 

Op de provinciale weg N209 is er ter hoogte van ‘de voormalige veiling’ op de rijbaan vanuit Bleiswijk naar 
de A12 bij de verkeerslichten een vrij liggende oprijstrook gerealiseerd vanaf het vm. Veilingterrein. De 

rijbanen op de N209 maken na de verkeerslichten richting de A12 plots een bijzondere bocht. Ons inziens 

bevordert dit niet de verkeersveiligheid op de N209. Je kunt erop wachten dat het mis gaat op dit punt. Is 

de wethouder bereidt om hier naar te kijken en onze zorg te bespreken met de provincie? 

 

Reactie op vraag 1 

De aanpassing bij de verkeerslichten is vorige week doorgevoerd op verzoek van de ondernemers op 

bedrijventerrein Klappolder. Het verbetert de verkeersafwikkeling richting de A12. De provincie realiseerde 

de nieuwe weginrichting conform de landelijke richtlijnen. Tegelijkertijd vraagt de nieuwe verkeerssituatie 

van de weggebruikers de komende tijd enige gewenning. De provincie en de gemeente monitoren het 

gebruik. Wethouder Fortuyn spreekt op 21 januari 2022 met gedeputeerde Zevenbergen over alle opgaven 

rond de N209. Het is de raad bekend dat verkeerveiligheid en een betrouwbare doorstroming speerpunten 

van het college zijn. 

 

Vraag 2 over de Groeneweg 

Graag vraag ik uw aandacht voor de verkeerssituatie op de Groeneweg in Bergschenhoek. Ons bereiken 

berichten dat de Groeneweg al langere tijd op een racebaan lijkt ipv een 30 kilometer zone. In de buurt zijn 

hier veel zorgen over. Het mnooiste zou zijn als het verkeer mn. via de randweg kan worden geleid 

waardoor de Groeneweg ontlast wordt en het harde rijden tegen gegaan kan worden. Vraag: zou de 

wethouder eens kunnen kijken of 1. het verkeer verleid kan worden veel meer gebruik te maken van de 
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randweg ipv de Groeneweg en 2. Maatregelen mogelijk zijn op de Groeneweg om de snelheid veel meer uit 

het verkeer te halen? 

 

Reactie op vraag 2 

Verleiden verkeer 

Wij vinden niet dat de Groeneweg op een racebaan lijkt. Wij hebben geen aanwijzingen dat hardrijden 

structureel als een probleem wordt ervaren. In onze ogen hoeven wij automobilisten niet te verleiden om 

de randweg te nemen. Dit gebeurt al. Verkeer, dat niet in de wijk hoeft te zijn, rijdt via de Randweg en de 

Jacob Marislaan. Dit rijdt soepel door, omdat je op deze wegen in de voorrang zit. Automobilisten hebben 

hier geen aanwijzingen voor nodig. Verkeer dat de Groeneweg neemt, al dan niet via de (Verlengde) 

Waghenaerdreef, is vooral bestemmingsverkeer. Dit zijn de eigen wijkbewoners, hun bezoekers, ouders die 

hun kinderen naar school brengen aan de Groeneweg of mensen die gaan sporten in de sporthal. Deze 

mensen zijn lokaal goed bekend en laten zich niet verleiden, omdat ze een bestemming in de wijk hebben. 

Door de aanwezigheid van de (Verlengde) Waghenaerdreef zien we wel dat de Groeneweg in feite in tweeën 

is gesplitst. Hierdoor ontlasten we de Groeneweg aanzienlijk. 

 

Snelheidsremmende maatregelen 

Over de Groeneweg rijdt een lijnbus. Dit geeft ons beperktere mogelijkheden voor het nemen van fysieke 

snelheidsremmende maatregelen. Mede in overleg met de scholen, namen we al passende 

snelheidsremmende maatregelen bij de oversteekpunten. Dit deden we onder meer in de vorm van een 

schoolzone, snelheidsaanduidingen en betonnen kussens op de weg, verhoogde kruispuntplateaus en 

asverspringingen. Voor de bereikbaarheid van de hulpdiensten en de aanwezigheid van lijnbussen laten we 

het bij de huidige fysieke maatregelen. Om automobilisten bij de les te houden hangen we  

snelheidsdisplays op. Dit doen we in januari, na de vuurwerkperiode. Zo voorkomen we vernielingen. Deze 

displays spreken automobilisten aan op hun snelheidsgedrag. Onze ervaringen hiermee zijn positief en we 

kunnen ze op meerdere plaatsen inzetten. Om deze displays effectief te laten zijn, en geen gewenning te 

laten optreden, rouleren we ze door de gemeente. De displays hangen wij regelmatig op langs de 

Groeneweg. 

 

Vraag 3 over het kort geding Parq Verde 

Wat is de status n.a.v. het kort geding Parc Verde? 

 

Reactie op vraag 3 

De uitspraak inzake het kort geding, dat de gemeente heeft aangespannen tegen de projectontwikkelaar 

Roelofs & Haase, komt samengevat op het volgende neer. 

Onze primaire vordering, dat de woningen alleen verkocht mogen worden, is afgewezen. Dat betekent dat 

Roelofs & Haase de woningen ook mag verhuren. Onze secundaire vorderingen zijn vrijwel allemaal 

gehonoreerd. Echter, hoogstwaarschijnlijk per ongeluk, vermeldde de rechter in zijn conclusie niet 

concreet, dat de woningen niet gedeeltelijk mogen worden verhuurd of tegen een hogere huurprijs mogen 

worden verhuurd. Wanneer de redenatie van de rechter, zoals voor het verkopen van de woningen, ook 

wordt gevolgd voor het verhuren van woningen, dan moeten de woningen beschikbaar zijn voor de beoogde 

doelgroep (gelimiteerde prijs). Het ten dele aanbieden van de woningen (splitsen) is dan niet aan de orde. 

De rechter is hier voor de verkoop van de woningen heel duidelijk over. Vandaar dat wij nu aannemen dat 

dit abusievelijk niet correct terecht is gekomen in de conclusie van de rechter. Wij starten nu een 

spoedappel. Graag verwijzen wij u ook naar onze brief aan de leden van de gemeenteraad (U21.07134) van 

7 december 2021. Hierin geven wij uitleg over de uitkomst en het vervolg van het kort geding. 
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Met een vriendelijke groet, 

namens burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 

 
Simon Fortuyn 

Wethouder 

 

 

 

 

 

 

 


